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Have you ever wondered . . .
What is Heaven really going to be like?
What will we look like?
What will we do every day?
Won't Heaven get boring after a while?

We all have questions about what Heaven will be like, and after twenty-five years of extensive research, Dr. Randy Alcorn has the answers.
你有没有想过：

天堂是什么样子的？

天堂里的我们是什么样子的，每天做点什么事情，久而久之会不会令人厌倦？

以上这些问题肯定某个时候在我们脑中闪现过，经过25年的广泛研究，Randy Alcorn博士为我们找到了答案。

【简介】
你脑海中的天堂是什么样子的？云端之上有天使和竖琴？永恒的灵魂在这里歌唱游荡？一些做不完的礼拜，或者是尘世所无法揣摩的东西？
没错，所有这些有关天堂的描述与我们现代人的想法是一致的，但并非与《圣经》中所说如出一辙，这就是Randy Alcorn想要在Heaven一书中所表现的另一个天堂。

正如耶稣在《圣经》中对其门徒的中级命运所描述的那样：那不是个超凡脱俗之地，而是另外一个崭新的地球，在这里，一切都由上帝主宰安排。尽管此处要比我们所经历的堕落世俗好得多，但这里依旧有城市，文化，自然和相互关系的存在，并非由假想中的人而是肉体复活后的人类所栖居。
Alcorn在书中探究了关于天堂的神学，并回答了诸如“我们还会是我们自己吗？”，“我们如何彼此交流联系？”，以及“天堂的生活不会让人感到无聊吗？”此类的问题。此外，作者还警示我们如何根据未来活在当下。
Descriptions:
What do you think of when you imagine Heaven? A place with angels and harps somewhere up in the clouds? A place where you’ll spend eternity as a disembodied spirit, doing a lot of singing and floating around? Some kind of never-ending church service, or maybe something too other-worldly to even try to fathom?
Although these descriptions match many modern depictions of Heaven, they don’t match what the Bible says, and this is what Randy Alcorn seeks to show in his book “Heaven.”
The ultimate destination of followers of Christ described in the Bible, he says, isn’t an unearthly place at all but rather a new Earth — one restored to what God intended it to be. Although it will be much better than anything we’ve experienced in a fallen world, the Bible indicates it will still be a world with cities and culture and nature and relationships, inhabited not by phantom people but by human beings in resurrected bodies.
Alcorn packs 500-plus pages with a detailed theology of Heaven and with responses to questions such as “Will we be ourselves?” and “How will we relate to each other?” and “Will Heaven ever be boring?” He also dedicates a section to how we should live now in light of what’s ahead.
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